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Burmistrz Miasta Cieszyna zdecydował się na powołanie zespołu ds. zagospodarowania
terenów wokół Góry Zamkowej. W jego skład wejdą m.in. pracownicy różnych wydziałów
UM. Zespół zajmie się głównie zagospodarowaniem terenu Zamkowej 1, uporządkowaniem
parkingów, terenów zielonych oraz modernizacją Hali Widowiskowo-Sportowej.

Burmistrz Miasta Cieszyna, Ryszard Macura poinformował o powołaniu zespołu ds. zagospodarowania terenów
wokół Góry Zamkowej. Pracom zespołu będzie przewodniczył Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki. W jego skład
wejdą również m.in. pracownicy różnych wydziałów Urzędu Miasta Cieszyna: Cezary Cieńciała – Naczelnik Wydziału
Sportu,   Aleksander Dorda – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Wiesława Górska – Naczelnik Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami, Renata Karpińska – Kierownik Biura Promocji Informacji i Turystyki, Arkadiusz
Skowroński – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Miasta, Wiesław Sosin – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg w
Cieszynie, Ewa Gołębiowska – Dyrektor Zamku Cieszyn oraz Anna Syrokosz – główny specjalista Wydziału Strategii
Rozwoju Miasta (od kilku miesięcy odpowiedzialna za sprawy związane z ochroną zabytków, a także za wdrażanie
na terenie Cieszyna ustawy krajobrazowej). 

Włodarz zdecydował się na powołanie zespołu przede wszystkim dlatego, by kompleksowo podejść do terenów
wokół Wzgórza Zamkowego, tak aby wszystko było ze sobą odpowiednio skomponowane - zarówno zieleń,
parkingi, jak i inne elementy. Burmistrz na konferencji prasowej (28.04) wymienił cztery zadania za które będzie
odpowiedzialny zespół.  

Zespół został powołany przede wszystkim by zająć się zagospodarowaniem terenu związanego z nieruchomością
przy ul. Zamkowej 1. Przypomnijmy, iż pod koniec lutego br. magistrat ogłosił wyniki konkursu na opracowanie
koncepcji zagospodarowania terenów sąsiadujących z Mostem Przyjaźni w Cieszynie. Zwyciężyła praca architekt
Grażyny Kołder. Punktem wyjścia dla prac zespołu będzie koncepcja przedstawiona przez Grażynę Kołder.
(…) Myślę, że możemy już przystąpić do wcielania w życie tego, co zostało wypracowane. Powinien zostać
przygotowany projekt, który następnie zostanie przedstawiony radnym, tak abyśmy mogli to
przedsięwzięcie sfinalizować – mówił Burmistrz Ryszard Macura.

Drugi temat, którym ma się zająć zespół to lokalizacja terenów parkingowych przy ul. Dojazdowej. Kilka miesięcy
temu przedstawiłem radnym koncepcję modernizacji parkingów na terenie Cieszyna. Komisja zajmująca
się tymi zagadnieniami zaakceptowała rozwiązanie zaproponowane przeze mnie. Koncepcja ta
przewiduje m.in. poszerzenie miejsc parkingowych przy ul. Michejdy. Pierwszą przestrzenią, którą
powinniśmy uporządkować będzie jednak przestrzeń przy ul. Dojazdowej i ten zespół będzie to realizował
– zwracał uwagę Macura. Włodarz wspomniał również o planach budowy na terenie Cieszyna parkingów
 wielopoziomowych. Póki co, to tylko plany ponieważ uznano, iż w pierwszej kolejności miasto powinno zająć się
uporządkowaniem tych terenów, którymi obecnie dysponuje. Miasto kompleksowo chce podejść również do
kwestii związanych ze szlakami komunikacyjnymi w pobliżu Wzgórza Zamkowego. Burmistrz wymienił m.in. ul.
Michejdy, Zamkową, Czarny Chodnik, Bednarską. 

Trzecie zadanie zespołu to pielęgnacja terenów zielonych na Wzgórzu Zamkowym. Chcemy dokonać analizy i
zgodnie z jej wynikami podjąć działania porządkujące tą przestrzeń, być może odsłaniając najważniejsze
elementy Wzgórza Zamkowego. Nie chcielibyśmy jednak ingerować w tą zieloną przestrzeń zanadto.
Musimy znaleźć rozwiązanie, które będzie rozwiązaniem zarówno ekologicznym, jak i pokazującym
walory Wzgórza Zamkowego – tłumaczył Ryszard Macura. 

Zespół ma zająć się również sprawą modernizacji Hali Widowiskowo-Sportowej. Chodzi głównie o  rozbudowanie
szatni, których obecnie jest zbyt mało. Przy modernizacji całej tej przestrzeni będziemy brali pod uwagę
również i ten element. Będziemy się zastanawiać w którą stronę powinna ewentualnie zostać



poszerzona hala o nowe przestrzenie związane z dodatkowymi szatniami, być może magazynami.
Stopniowo te wszystkie zadania będziemy realizować – zaznaczył włodarz. 

 

MSZ


	Zajmą się terenami wokół Góry Zamkowej

